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Zápisnica č. 1/2022 zo zasadnutia Komisie rozvoja mesta pri MsZ v Spišskej Novej Vsi 

konanej dňa 26. 9. 2022 od 14:30 do 15:45, vo veľkej zasadačke Mestského úradu v Spišskej Novej Vsi 

 

Prítomní členovia komisie: 
Ing. Zuzana Záborská  
PaedDr. Dávid Demečko, PhD. 

Mgr. Ing. Igor Geletka  
Mgr. Jozef Kačenga  

 

 
 

Adnan Akram 
Oliver Búza 
 
 

Neprítomní a ospravedlnení: 
Ing. Ľubomír Pastiran  
MUDr. Alena Pekarčíková 

Valter  Retter 

 
 

Prítomní za MsÚ: 
Ing. Jozef Gonda, viceprimátor mesta 
Ing. Jozef Naščák, MPH, prednosta MsÚ 
Ing. Darina Paveleková, garantka komisie 
Mgr. Lukáš Januv, PhD. 
Ing. Tadeáš Biskup 
 
Hostia: 
RNDr. Andrej Šteiner, PhD., zástupca spracovateľa, KRI, Košice 
 
 

Program zasadnutia: 

1.  Otvorenie 
2.  Predstavenie návrhu Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Spišská Nová Ves na roky 
     2021 – 2030 (2035) 
3.  Informácia o aktuálnom stave projektov Mesta Spišská Nová Ves 
4.  Rôzne 
5.  Záver 
 

Prerokované: 

1.  bod programu: Otvorenie 
 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka Komisie rozvoja mesta – Ing. Zuzana Záborská (ďalej len 
„predsedníčka komisie“). Privítala prítomných členov komisie a hostí a na základe prezenčnej listiny konštatovala 
uznášaniaschopnosť Komisie rozvoja mesta. Predložila návrh programu spolu s materiálmi na prerokovanie, 
ktoré boli doručené všetkým členom komisie v elektronickej podobe. 
 

2.  bod programu: Predstavenie návrhu Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Spišská 
Nová Ves na roky 2021 – 2030 (2035). 
 
RNDr. Andrej Šteiner, PhD.  

- odprezentoval prítomným filozofiu prípravy návrhu Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho 
rozvoja mesta Spišská Nová Ves na roky 2021 – 2030 (2035) (ďalej len „PHSR“). Konštatoval, že 
príprava návrhu a realizácia PHSR prebieha v období absolútnej neistoty globálneho, európskeho 
a národného vývoja. Zdôraznil potrebu inovácie rozvojového plánu, ktorá spočíva v/vo: 

 vytvorení koncepčného rámca pre flexibilné intervencie mesta pri jeho napĺňaní, 

 sektorovej integrácii, 

 prioritizácii programov rozvoja,  

 zavedení pružne reagujúceho implementačného mechanizmu. 

Podkladom prípravy návrhu PHSR bol predchádzajúci PHSR (Synergia) a jeho vyhodnotenie, spracovaná 
analýza mesta (analytické dáta a trendy), diskusia so súčasným vedením mesta a v odborných pracovných 
skupinách so zamestnancami a poslancami mesta a odborný názor spracovávateľov PHSR. Dr. Šteiner následne 
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predstavil víziu mesta do roku 2035, cieľ PHSR na toto obdobie a 5 prioritných oblastí rozvoja mesta 
a navrhované opatrenia na dosiahnutie cieľa. Podrobnejšie sa venoval predstaveniu indikátorov na sledovania 
vývoja plnenia cieľa PHSR a tiež implementačného mechanizmu realizácie PHSR.      
 
Predsedníčka komisie 

- poďakovala sa Dr. Šteinerovi za prezentáciu PHSR a otvorila diskusiu k prednesenému návrhu; 
vyzdvihla prehľadnosť a čitateľnosť dokumentu aj pre širšiu verejnosť a jeho praktickosť pre jeho 
využívanie ako flexibilného nástroja riadenia rozvoja mesta. 

Mgr. Jozef Kačenga  

- zhodnotil prednesený návrh ako koncepčný a kvalitný a navrhol, aby komisia dala odporúčanie 

zastupiteľstvu na jeho schválenie. 
Ing. Jozef Gonda 

- doplnil, že vzhľadom na to, že PHSR bude realizovaný v období nového zloženia volených výkonných 

orgánov mesta po voľbách, je potrebné zdôrazniť, že tento dokument je flexibilný a vie reagovať na 
výzvy a aktuálnu situáciu, ktorú so sebou prinesie budúce obdobie. 

Mgr. Ing. Igor Geletka 

- pripomenul potrebu špecifikovania zloženia skupiny, ktorá bola respondentom dotazníkového 
prieskumu, pretože nereprezentuje celú vzorku obyvateľstva 

RNDr. Andrej Šteiner, PhD. 
- reagoval na Mgr. Ing. Geletku, že informácia o zložení respondentov dotazníkového prieskumu je 

uvedená v analytickej časti návrhu dokumentu PHSR 
 
Všetci prítomní hlasovaním vyjadrili súhlas s predloženým návrhom PHRSR mesta Sp.N.Ves na obdobie rokov 
2023 – 2030 (2035) s nasledovný znením uznesenia č. 1:  
 
Komisia rozvoja mesta odporúča mestskému zastupiteľstvu v Spišskej Novej Vsi schváliť Program 
hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Spišská Nová Ves na roky 2023 – 2030 (2030) 
predloženom znení. 
 
3.  bod programu: Informácia o aktuálnom stave projektov Mesta Spišská Nová Ves 
 
Ing. Darina Paveleková 

- informovala prítomných o aktuálnom stave projektov Mesta Spišská Nová Ves v zmysle zaslaných 
podkladov; pripomenula, že prehľad podaných, schválených a neschválených žiadostí o poskytnutie 
dotácie je pravidelne aktualizovaný na webovej stránke mesta.  

 
Všetci prítomní hlasovaním zobrali na vedomie predloženú správu s nasledovným znením uznesenia č. 2: 
 
Komisia rozvoja mesta berie na vedomie Správu o aktuálnom stave projektov mesta Spišská Nová Ves. 
 
4.  bod programu: Rôzne/diskusia k pripravenosti na dopady zmeny klímy 
 
V rámci tohto bodu požiadal viceprimátor mesta Ing. Gonda spracovateľa PHRSR, ktorý má skúsenosti 
s rozvojovými dokumentmi vrátane adaptačných stratégií na dopady zmeny klímy o informáciu  pre členov 
komisie o zásadách, potrebe vypracovania a užitočnosti dokumentu so zameraním na riešenie vplyvov zmeny 
klímy pre mesto. Po predstavení základnej štruktúry a obsahu i rozsahu takéhoto dokumentu založeného na 
hodnotení zraniteľnosti územia a ľudí na vplyvy zmeny klímy a na návrhoch procesných, technických 
i zeleno/modrých opatrení, bola diskutovaná téma potreby vypracovania stratégie Adaptácie na zmenu klímy 
vrátane nízkouhlíkovej stratégie so záverom, že vzhľadom na aktuálny vývoj klimatických zmien , energetickej 
krízy, v dôsledku legislatívnych procesov, ako aj z dôvodu prichádzajúcich finančných príležitostí, je potrebné 
zadať požiadavku na spracovanie tohto dokumentu v najbližšom období. 
 
Všetci prítomní hlasovaním prijali uznesenie č. 3: 
 
Komisia rozvoja berie na vedomie poskytnuté informácie a odporúča mestu a MsÚ pripraviť Klimatickú 
stratégiu mesta Spišská Nová Ves. 
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5.   bod programu  

Záver 

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za podnetné návrhy a aktívne príspevky v priebehu štvorročného 
fungovania komisie a ukončila zasadnutie. 
 
 
 
Zapísal: Ing. Tadeáš Biskup 
 
 
 
 

Ing. Zuzana Záborská 

predsedníčka komisie 


